

## **UNWTO Commission for Africa**

Sixty-first meeting  
Abuja, Nigeria, 4 June 2018  
Provisional agenda item 8

CAF/61/8  
Madrid, April 2018  
Original: English

### **Item 8 of the provisional agenda**

#### **Venue of the 62<sup>nd</sup> Commission meeting**

#### ***Point for decision:***

The Members of the Commission for Africa, who are interested in hosting the Sixty-second Commission Meeting, are invited to inform the Commission for decision.

MINISTERE, DE L'ARTISANAT ET  
DU TOURISME

SECRETARIAT GENERAL



N° 27.9 /MAT- SG

REPUBLIQUE DU MALI  
Un Peuple – Un But – Une Foi

Bamako, le 08 SEPT 2017

*La Ministre de l'Artisanat et du  
Tourisme.*

*H*

Monsieur le Secrétaire Général de l'OMT  
Madrid (Espagne).

S/C

Monsieur le Ministre des Affaires  
Etrangères et de la Coopération  
Internationale.

Koulouba

Objet : Candidature du Mali pour  
abriter la CAF/OMT 2019.

Monsieur l'Ambassadeur,

J'ai l'honneur de vous informer de la candidature du Mali pour abriter les  
travaux de la 62<sup>ème</sup> session de la Commission Afrique de l'Organisation Mondiale  
du Tourisme CAF/OMT de 2019.

Ayant déjà organisé des travaux de sessions CAF/OMT et du Conseil  
Exécutif, le Mali dispose d'une expérience et de nombreuses infrastructures  
d'accueil de qualité offrant de meilleures conditions de séjour et de travail aux  
participants.

Au plaisir de nous retrouver à Bamako en 2019, je vous prie de recevoir  
Monsieur le Secrétaire Général les sentiments renouvelés de ma haute considération.

P/LE MINISTRE/P.O.  
LE SECRETAIRE GENERAL/P.I.



Samba THIAM

Ministère de l'Artisanat et du Tourisme / BP E : 2211 – Bamako - Cité Administrative - Bloc 9/ Bâtiment 12 ;  
Tél. : 00 (223) 20015900 / E-mail : [malitourismecinfo@yahoo.fr](mailto:malitourismecinfo@yahoo.fr) Site Internet : [www.tourisme.gov.ml](http://www.tourisme.gov.ml)

Subject: Candidature of Mali for hosting UNWTO CAF 2019

Dear Ambassador,

I have the honour to inform you of the candidature of Mali to host the 62<sup>nd</sup> meeting of the UNWTO Commission for Africa (UNWTO CAF) in 2019.

Having previously organized sessions of the UNWTO CAF meetings as well as the Executive Council, Mali has the experience as well as quality accommodation facilities offering participants optimal conditions for their stay and their work.

I look forward to seeing you in Bamako in 2019.

Please accept, dear Secretary-General, the assurances of my highest consideration.

p.p. / The Minister

The Secretary-General, a.i.

Samba Thiam

MINISTÈRE DU TOURISME  
ET DE L'ENVIRONNEMENT

CABINET

REPUBLIQUE DU CONGO  
Unité\*Travail\*Progrès

Brazzaville, le 22 JAN. 2018

N° 0133/MTE-CAB.18

La Ministre

A

Monsieur **Zurab POLOLIKASHVILI**,  
Secrétaire Général de l'Organisation Mondiale du  
Tourisme

- Madrid-

Dossier suivi par :  
Mr Antoine AUDET, Conseiller au Tourisme  
Tél. : 06 451.56.76  
Email : antoine.audet@hotmail.fr

**Objet : Candidature de la République du Congo pour l'organisation de la 62<sup>ème</sup> session de la Commission Afrique (CAF) de l'Organisation Mondiale du Tourisme pour l'année 2019.**

Monsieur le Secrétaire Général,

J'ai l'honneur de porter à votre connaissance que la République du Congo présente officiellement sa candidature pour l'organisation de la 62<sup>ème</sup> session de la CAF de l'Organisation Mondiale du Tourisme pour l'année 2019. La session de la CAF se déroulerait à Brazzaville, en République du Congo.

Le tourisme durable est un enjeu capital pour le développement de chaque pays africain et figure parmi les priorités du Plan National de Développement de la République du Congo.

C'est dans cette optique, et tenant compte de la position du pays comme Etat membre du Conseil Exécutif depuis 2017, que la République du Congo souhaite solliciter le soutien de l'OMT pour organiser la 62<sup>ème</sup> session de la Commission Afrique de l'Organisation Mondiale du Tourisme.

Cette candidature vise à consolider d'avantage la contribution de la République du Congo aux travaux des différentes instances organiques de l'OMT et à réaffirmer son engagement à renforcer les coopérations Sud-Sud et Nord-Sud dans le domaine du tourisme.

A cet effet, compte tenu de l'excellence des relations qui existent entre la République du Congo et l'Organisation Mondiale du Tourisme, la République du Congo sollicite votre appui pour l'organisation de la 62<sup>ème</sup> édition de la Caf de l'OMT à Brazzaville en 2019.

Sachant pouvoir compter sur votre précieux soutien, je vous prie de croire, Monsieur le Secrétaire Général, en l'expression de mes sincères salutations.



**Arlette SOUDAN-NONAUT.**

Email : [secretariatministre@ministere-tourisme.gouv.cg](mailto:secretariatministre@ministere-tourisme.gouv.cg)

2 sites du Ministère : [www.ministere-tourisme.gouv.cg](http://www.ministere-tourisme.gouv.cg) / [www.officedutourisme.gouv.cg](http://www.officedutourisme.gouv.cg)

*Translation*

Subject: Candidature of the Republic of Congo for hosting the 62<sup>nd</sup> session of the UNWTO Commission for Africa 2019

Dear Secretary-General,

I have the honour to inform you that the Republic of the Congo is officially submitting its candidature to host the 62<sup>nd</sup> UNWTO Commission for Africa for 2019. The meeting will take place in Brazzaville, the Republic of the Congo.

Sustainable tourism is a key factor for the development of every African country and is amongst the priorities of the National Development Plan of the Republic of the Congo.

It is in this context, and taking into account the position of the country as a Member State of the Executive Council since 2017, that the Republic of the Congo wishes to solicit the support of UNWTO to organize the 62<sup>nd</sup> meeting of the UNWTO Commission for Africa

The aim of this candidature is to further consolidate the contribution of the Republic of the Congo to the work of the various bodies of UNWTO and reaffirm its commitment to strengthening South-South and North-South cooperation in the field of tourism.

To that end, in view of the excellent relations existing between the Republic of the Congo and UNWTO, the Republic of the Congo requests your support for the organization of the 62<sup>nd</sup> session of the CAF in Brazzaville in 2019.

I trust that I can rely on your valuable support.

Please accept, dear Secretary-General, the assurances of my highest consideration.

Arlette Soudan-Nonault

Minister of Tourism and Environment